
Protokół Nr 21/20
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się 

w dniu 18 września 2020 roku.
(sala nr 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

1. Sprawy regulaminowe, początek posiedzenia godz.09:00.

- stwierdzenie quorum

Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski otworzył  posiedzenie  Komisji,  przywitał
wszystkich  uczestniczących  w  obradach  i  stwierdził,  że  jest  quorum  umożliwiające
podejmowanie prawomocnych postanowień.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
1. Kamil Bierka
2. Bogusław Dobkowski
3. Łukasz Jaworski
4. Paweł Skowroński
5. Renata Stec
6. Jacek Szaran
7. Aldona Żurawska

- przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski przypomniał, że proponowany porządek obrad
wraz z materiałami radni otrzymali w korespondencji. 
(Zawiadomienie o posiedzeniu Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy ktoś  chciałby zgłosić wnioski do porządku obrad.
Nikt z członków Komisji nie zgłosił wniosków, więc Przewodniczący Komisji poddał go
pod głosowanie. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
przyjęła do realizacji niżej wymieniony porządek obrad.

1. Sprawy regulaminowe.

2. Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli w 
Przedsiębiorstwie Gospodarki Mieszkaniowej spółce z o.o. w Słupsku w zakresie 
ściągalności zaległości czynszowych w 2019 roku przez Dział Windykacji PGM spółki z o.o.
w Słupsku.

3. Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli zakupu 
komputerów przez Urząd Miejski w Słupsku do placówek oświatowych w zakresie 
przygotowania i przeprowadzenia postępowania zakupu tych komputerów.

4. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli funkcjonowania 
cmentarzy komunalnych w Słupsku.

5. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w zakresie realizacji 
umów Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego 2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 28 lutego 2020 r

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 12 grudnia 2019 r. do 24 
czerwca 2020 roku.

7. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska za I 
półrocze 2020 roku.
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8. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Aldona Żurawska.

- przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski  poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr
19/20 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 5 czerwca 2020 r.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
przyjęła Protokół Nr 19/20 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 5 czerwca
2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Aldona Żurawska

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski  poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr
20/20 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 24 czerwca 2020 r.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
przyjęła  Protokół  Nr  20/20  z  posiedzenia  Komisji,  które  odbyło  się  w  dniu  24
czerwca 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Aldona Żurawska

Ad.pkt.2  Przyjęcie  protokołu  zespołu  kontrolnego  z  przeprowadzonej  kontroli  w
Przedsiębiorstwie  Gospodarki  Mieszkaniowej  spółce  z  o.o.  w  Słupsku  w
zakresie  ściągalności  zaległości  czynszowych  w  2019  roku  przez  Dział
Windykacji PGM spółki z o.o. w Słupsku. 

(Protokół  z  przeprowadzonej  kontroli  w Przedsiębiorstwie  Gospodarki  Mieszkaniowej
spółce z o.o. w Słupsku w zakresie ściągalności  zaległości  czynszowych w 2019 roku
przez Dział Windykacji PGM spółki z o.o. w Słupsku stanowi załącznik nr 3 do niniejszego
protokołu).

Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski poinformował,  że  protokół  został  radnym
udostępniony do zapoznania się w dniu 14 września br. Otworzył dyskusję.

W dyskusji udział wzięli: radna Renata Stec, Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski,
radny Bogusław Dobkowski

Wyjaśnień udzielały: Prezes Zarządu PGM Spółki z o.o. w Słupsku Ewa Wach, Zastępca
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Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch

Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu
zespołu kontrolnego.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z protokołem
zespołu  kontrolnego  z  przeprowadzonej  kontroli  w  Przedsiębiorstwie  Gospodarki
Mieszkaniowej  spółce  z  o.o.  w  Słupsku  w  zakresie  ściągalności  zaległości
czynszowych w 2019 roku przez Dział Windykacji  PGM spółki z o.o. w Słupsku w
drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów przyjęła ww. protokół.

Jednocześnie  Komisja  zgłosiła  wniosek  do  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej
o wprowadzenie do porządku obrad sesji, która odbędzie się w dniu 30 września br.
punktu dotyczącego przyjęcia przez Radę ww. protokołu.

Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne: ZA (5)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Jacek Szaran, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Renata Stec
WSTRZYMUJĘ (1)
Bogusław Dobkowski 

Ad.pkt.3  Przyjęcie  protokołu  zespołu  kontrolnego  z  przeprowadzonej  kontroli
zakupu  komputerów  przez  Urząd  Miejski  w  Słupsku  do  placówek
oświatowych  w  zakresie  przygotowania  i  przeprowadzenia  postępowania
zakupu tych komputerów.

(Protokół  z  przeprowadzonej  kontroli  zakupu  komputerów  przez  Urząd  Miejski  w
Słupsku  do  placówek  oświatowych  w  zakresie  przygotowania  i  przeprowadzenia
postępowania  zakupu  tych  komputerów  stanowi  załącznik  Nr  4  do  niniejszego
protokołu).

Radna Jacek Szaran odczytał protokół zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli

Radna  Renata  Stec odniosła  się  do  przeprowadzonej  kontroli.  Zgłosiła  wniosek,  aby
sprawę zakupu komputerów zgłosić do Prokuratury.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marta  Makuch przedstawiła  wyjaśnienia  kwestii
zawartych we wnioskach zespołu kontrolnego.

(Wyjaśnienia  Prezydenta  Miasta  Słupska  –  pismo  z  17  września  2020  r.  znak:E-RE-
V.042.5.1.2020 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu)

W dyskusji udział wzięli: radny Bogusław Dobkowski, radny Jacek Szaran, radna Renata
Stec, Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski, radny Paweł Skowroński.

Wyjaśnień udzielały: Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch oraz Zastępca
Dyrektora Wydziału Edukacji Bogna Winiarczyk.

Radna Jacek Szaran powiedział, że Komisja powinna dostać informacje, jak zakupione
komputery są wykorzystywane w szkołach.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marta  Makuch zobowiązała  się  do  przedłożenia
Komisji takiej informacji. 
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Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zwrócił się do radnej Renaty Stec z zapytaniem,
czy  po  złożonych  wyjaśnieniach  podtrzymuje  wniosek  o  skierowanie  sprawy  do
Prokuratury.

Radna Renata Stec wycofała wniosek.

Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu
zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli zakupu komputerów przez Urząd Miejski
w  Słupsku  do  placówek  oświatowych  w  zakresie  przygotowania  i  przeprowadzenia
postępowania zakupu tych komputerów wraz z wyjaśnieniami  Prezydent Miasta Słupska

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z protokołem
zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli zakupu komputerów przez Urząd
Miejski  w  Słupsku  do  placówek  oświatowych  w  zakresie  przygotowania  i
przeprowadzenia  postępowania  zakupu  tych  komputerów  oraz  z  wyjaśnieniami
Prezydent Miasta Słupska (pismo z 17 września 2020 r. znak:   E-RE-V.042.5.1.2020)
kwestii zawartych we wnioskach zespołu w drodze dyskusji, w wyniku głosowania
większością głosów przyjęła ww. protokół.

Jednocześnie  Komisja  zgłosiła  wniosek  do  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej
o wprowadzenie do porządku obrad sesji, która odbędzie się w dniu 30 września br.
punktu dotyczącego przyjęcia ww. protokołu przez Radę.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Bogusław Dobkowski

Ad.pkt. 4. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli 
funkcjonowania cmentarzy komunalnych w Słupsku.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski przypomniał, że zgodnie z przyjętym planem 
pracy Komisji zachodzi konieczność powołania zespołu kontrolnego do przeprowadzenia 
kontroli funkcjonowania cmentarzy komunalnych w Słupsku - dochody z usług 
cmentarnych, a wydatki w roku budżetowym 2018 i 2019.
Poprosił radnych o zgłaszanie się do zespołu kontrolnego. Ponadto zaproponował, aby 
termin kontroli ustalić do końca listopada 2020 r.

Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  powołała  zespół  kontrolny  w
składzie: radny Bogusław Dobkowski, radny Łukasz Jaworski, radny Paweł Skowroński
i  radna Aldona Żurawska do przeprowadzenia  kontroli  funkcjonowania cmentarzy
komunalnych w Słupsku.
Zakres kontroli: dochody z usług cmentarnych, a wydatki w roku budżetowym 2018 i
2019.
Termin kontroli : do 30 listopada 2020 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Aldona Żurawska

Ad.pkt. 5. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w zakresie 
realizacji umów Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego 2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 
28 lutego 2020 r

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski przypomniał, że Rada Miejska w Słupsku na 
wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji upoważniła Komisję Rewizyjną do 
przeprowadzenia kontroli w zakresie realizacji umów Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego 2018 
r. i Nr ZP.5/2020  z dnia 28 lutego 2020 r. zawartych pomiędzy Miastem Słupsk, a Firmą 
„Adkonis” Oliver Adkonis w Słupsku polegających na:
1) świadczeniu usług holowania pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, stref
ruchu znajdujących się na terenie Miasta Słupska
2) świadczenia usługi przechowywania pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, 
stref ruchu na terenie Miasta Słupska oraz ich demontażu. 

Poprosił radnych o zgłaszanie się do zespołu kontrolnego. Ponadto zaproponował, aby 
termin kontroli ustalić do końca listopada 2020 r.

Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  powołała  zespół  kontrolny  w
składzie:  radny  Łukasz  Jaworski,  radna  Renata  Stec  i  radny  Jacek  Szaran  do
przeprowadzenia kontroli w zakresie realizacji umów Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego
2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 28 lutego 2020 r
Termin kontroli : do 30 listopada 2020 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Aldona Żurawska

Ad.pkt. 6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 12 grudnia 2019
r. do 24 czerwca 2020 roku.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zapoznał radnych ze sprawozdaniem z 
działalności Komisji za okres od 12 grudnia 2019 r. do 24 czerwca 2020 roku.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła sprawozdanie z 
działalności Komisji za okres od 12 grudnia 2019 r. do 24 czerwca 2020 r.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Aldona Żurawska
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Ad.pkt.7. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska
za I półrocze 2020 roku.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk zapoznała radnych  z krótką informacją o 
przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska za I półrocze 2020 roku.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się  z informacją o 
przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska za I półrocze 2020 roku przyjęła ww. 
informację do wiadomości.

Ad.pkt. 8. Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poinformował, że Prezydent Miasta Słupska 
udzieliła odpowiedzi na zapytania radnej Renaty Stec zgłoszonej podczas posiedzenia, 
Komisji, które odbyło się w dniu 5 czerwca br. w sprawie kompetencji właściciela i 
zarządcy mieszkaniowego zasobu Miasta. Pismo zostało przekazane radnym do 
zapoznania się w dniu 11 września 2020 r.
(Pismo Prezydenta Miasta Słupska do radnej Renaty Stec z dnia 9 lipca 2020 r. znak: ZN-
GM-I.0012.2.2020 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu).

Komisja przez aklamację przyjęła ww. pismo do wiadomości.

- informacja Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w sprawie podejmowanych
działań w zakresie położonych światłowodów w terenie wzdłuż Nowej Drogi Krajowej
nr 21 w Słupsku.

Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski przedstawił  informację  dotyczącą
podejmowanych działań w zakresie położonych światłowodów w terenie, wzdłuż Nowej
Drogi Krajowej nr 21 w Słupsku.
(Informacja  Dyrektora  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  w  Słupsku  w  sprawie
podejmowanych działań w zakresie położonych światłowodów w terenie, wzdłuż Nowej
Drogi Krajowej nr 21 w Słupsku – pismo z 11 września 2020 r. znak: ZU2.4401.74.2020
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu).

Komisja  przez  aklamację  przyjęła  do  wiadomości  informację  Dyrektora
Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku z dnia 11 września 2020 roku dotyczącą
podejmowanych  działań  w  zakresie  położonych  światłowodów  w  terenie  wzdłuż
Nowej Drogi Krajowej nr 21 w Słupsku.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś wnioski
bądź zapytania.

Radna Renata Stec poprosiła, aby Komisja w swoim planie kontroli uwzględniła kontrolę
w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Słupsku w zakresie realizacji programu „Mój
Dom  –  Moja  Przyszłość”  oraz  w  zakresie  procedur  powoływania  Zespołu
Interdyscyplinarnego.
Ponadto zaproponowała kontrę realizacji  zadania - węzeł transportowy - realizacja oraz
wydatki związane z inżynierem kontraktu.
Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zaproponował, z uwagi na kończący się rok oraz
nie zakończone jeszcze kontrole obecnie przeprowadzane, aby zgłoszone przez radną
tematy znalazły się w planie kontroli Komisji na rok następny.
Radna Renata Stec wyraziła zgodę.
Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych ma jakieś
wnioski bądź zapytania.
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Nikt więcej z radnych nie zgłosił się.
Przewodniczący Komisji  Łukasz Jaworski  stwierdził,  że Komisja zrealizowała porządek
obrad i zamknął posiedzenie.
Posiedzenie zakończono o godz. 10.16.
Protokół sporządziła
Bożena Dacko

Przewodniczący Komisji   

    Łukasz Jaworski
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